

Verkehrsleitfaden

Traffic Guide

7. - 23. September 2023

Termine und Zeiten

Aufbau

Vorgezogener Aufbau*: 7.-10. September 2023, 8:00 bis 18:00 Uhr
Regulärer Aufbau: 11. bis 14. September 2023, 7:00 bis 22:00 Uhr
 15. September 2023, 7:00 bis 12:00 Uhr

* nur wenn bereits gebucht.

Messe-Laufzeit

Besucher: 16.-21. September 2023, 9:00 bis 18:00 Uhr
Aussteller: 16.-20. September 2023, 8:00 bis 20:00 Uhr
 21. September 2023, 8:00 Uhr bis Abbauende

Abbau

21. September 2023, 19:00 - 22:00, 22. September 2023, 07:00 - 22:00
 23. September 2023, 07:00 - 18:00 Uhr

Die Halle und der Festplatz müssen am Sa., 23. September 2023 bis 18 Uhr geräumt sowie alle Fahrzeuge und Ladebrücken vom Platz entfernt sein.

Allgemeine Verkehrsregelungen

Beachten Sie bitte unbedingt die anhängenden Gelände- und Parkplatzpläne.

- Den Anweisungen des zur Verkehrsordnung und Verkehrsregelung eingesetzten Sicherheitspersonals der area30 ist unbedingt Folge zu leisten.
- Das Befahren des Messegeländes mit Fahrzeugen aller Art geschieht auf eigene Gefahr gestattet.
- Es gelten die Allgemeinen Veranstaltungsbedingungen der area30 in der jeweils aktuellen Fassung.
- Das Befahren des Messegeländes während der Auf- und Abbauezeit ist nur zum Be- & Entladen und nach Kautionszahlung von 100 EUR in bar gestattet. Die maximalen Ladezeiten richten sich nach Fahrzeugtyp (PKW 1h / Kastenwagen 2 h / bis 7,5 to. 2,5 h, weitere Lkw max. 4 h). Das Parken auf dem Gelände der area30 während der Auf- und Abbauezeit ist nicht möglich.
- Aufbaufahrzeuge dürfen während der Messe-Laufzeit grundsätzlich nicht im Messegelände abgestellt werden. Nutzen Sie bitte ausschließlich die ausgewiesenen Parkflächen außerhalb des Messegeländes.

Dates and times

Set-Up

Early set-up*: September 7-10, 2023, 8 am - 6 pm
General set-up: September 11 to 14, 2023, 7 am - 10 pm
 September 15, 2023, 7 am - 12 pm

* only if already booked in advance.

During the exhibition

Visitors: September 16-21, 2023, 9 am - 6 pm
Exhibitors: September 16-20, 2023, 8 am - 8 pm
 September 21, 2023, 8 am - end of dismantling

Dismantling

September 21, 2023, 7 pm - 10 pm, September 22, 2023, 7 am - 10 pm
 September 23, 2023, 7 am - 6 pm

The hall and the fairground must be cleared by September 23, 2023, 6 pm and all vehicles and levelers must be removed by then.

General traffic regulations

Please also take note of the site schedules and parking plans.

- Please follow the instructions of the security personnel employed by area30 / trendfairs for traffic regulation and guidance.
- Driving on the exhibition grounds with vehicles of any kind is permitted at the exhibitor's own risk.
- The latest versions of the General event conditions and regulations of area30 apply.
- Driving onto the exhibition grounds during the construction and dismantling periods is only permitted for loading and unloading and after payment of a deposit of EUR 100 in cash. The maximum loading times depend on the type of vehicle (car 1h / van 2 h / up to 7.5 to. 2.5 h, further trucks max. 4 h). Parking on the premises of area30 during the set-up and dismantling periods is not possible.
- As a matter of principle, load-in/out vehicles may not be parked on the exhibition grounds during the time of the exhibition. Please use designated parking areas outside the exhibition area only.

Verkehrslleitfaden

Traffic Guide

